

## Pressemitteilung

Newcomerin des Jahres revolutioniert die Musikszene mit einzigartigem Stil und starker Botschaft

Die aufstrebende Musikerin mit dem Künstlernamen Gingerhead wird sich als eine der vielversprechendsten Newcomerinnen des Jahres etablieren. Mit ihrer einzigartigen Kombination aus Redhead Empowerment und ehrlicher Föminität, gepaart mit Humor und Sarkasmus, rechnet die freche Rothaarige mit den Stereotypen und Klischees ab.

Mit ihrer ausdrucksstarken Stimme und ihrem unverwechselbaren Stil entfacht Gingerhead ein akustisches Feuer auch beim ungeneigten Hörer. Gingerhead nimmt uns mit ihrer ersten Single auf eine Reise zurück zum klassischen, roughen Rock, gemischt mit poppigen Einflüssen. Durch ihre Musik und ihre Texte motiviert sie ihre Zuhörer dazu, sich mutig zu entfalten und den eigenen Weg zu gehen. Die energetische und positive Musikerin überzeugt von der ersten Minute und lädt zum kollektiven Headbängen ein.

Spoiler: In ihrer zweiten Debutsingle geht die Reise in glamouröse Gewässer und verzaubert mit Anmut und Stärke auf einem peppigen elektroswing Audiobett.

Pressekontakt:

[Management Gingerhead Space Records]

[press@gingerhead.space]

[booking@gingerhead.space]



## Pressrelease

Newcomer of the year revolutionizes the music scene with unique style and strong message.

The up-and-coming musician with the stage name Gingerhead is set to establish herself as one of the most promising newcomers of the year. With her unique combination of redhead empowerment and honest femininity, paired with humor and sarcasm, the sassy redhead is battling stereotypes and clichés.

With her expressive voice and unmistakable style, Gingerhead ignites an acoustic fire even in the uninitiated listener. With her first single, Gingerhead takes us on a journey back to classic, raw rock mixed with pop influences. Through her music and lyrics, she motivates her listeners to be bold and go their own way. The energetic and positive musician convinces from the very first minute and invites you to join in the collective headbanging.

Spoiler: In her second debut single, the journey takes her into glamorous waters and enchants with grace and strength on an upbeat electroswing audio bed.

Press contact:

[Management Gingerhead Space Records]

[[press@gingerhead.space](mailto:press@gingerhead.space)]

[[booking@gingerhead.space](mailto:booking@gingerhead.space)]

